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A képviselő-testület július 12-i rendkívüli ülésének tán legfonto-
sabb napirendje volt a jegyző választás, melynek másodjára futot-
tak neki a városatyák. A zárt ülésen a jelenlévő 27 képviselő teljes 
összhangban, tartózkodás és ellenszavazat nélkül dr. Rúzsa Ág-
nest, a Polgármesteri Iroda vezetőjét választotta meg jegyzőnek, 
aki augusztus elsejétől tölti be új hivatalát.

– Számított ekkora támogatásra a szavazás előtt? – kérdeztük a XVII. 
kerület új jegyzőjét.

– Meglepett a teljesen egyhangú döntés, és nagyon örültem neki – 
válaszolt dr. Rúzsa Ágnes. – Ez a nagyfokú bizalom biztonságot és jó 
kiindulási pontot ad, de tudom, 
nem lesz könnyű megfelelni az 
elvárásoknak.

– Az első pályázat eredmény-
telen lett, mert egyik jelölt sem 
kapta meg a minősített többsé-
get. Akkor is szerepelt már az 
indulók között?

– Nem. Október végétől dol-
gozom a hivatalban, mint a pol-
gármesteri iroda vezetője, s ez 
a munkakör teljesen megfelelt 
nekem. Ebben a minőségem-
ben részt vettem az első for-
duló lebonyolításában. Az első 
forduló sikertelenségét követő-
en egyre  többen kértek a hiva-
tali munkatársak közül, és több 
képviselő is – pártállástól füg-
getlenül – megkeresett azzal, hogy induljak a pályázaton.

– Milyen szakmai végzettséggel és tapasztalattal vág neki a mun-
kának?

– Elvégeztem az Államigazgatási Főiskolát, és a Pécsett a Jogi 
Egyetemet, ezt európai jogi szakjogász, közigazgatási és jogi szak-
vizsgával egészítettem ki. Már a főiskola elkezdésétől kezdve dolgo-
zom, 18 és fél évesen adminisztrátor lettem a kőbányai polgármesteri 
hivatalban. Kilenc évet töltöttem ott, és a szamárlétrát végigjárva a Va-
gyonügyi Csoport ügyintézője, majd vezetője, az utolsó másfél évben 
pedig a polgármesteri iroda vezetője lettem. Onnan Zuglóba mentem, 
ahol Rátonyi polgármester úr kabinetjét vezettem szintén másfél évig. 
A 2006-os önkormányzati választásokat követően kerültem a XVII. ke-
rületbe, s lettem tavaly októberétől Riz Levente polgármester úr irodá-
jának vezetője. 

– Itt lakik a kerületben, ismerte korábbról Riz Leventét? 
– Nem ismertem a polgármester urat, és tősgyökeres zuglói va-

gyok, de megkedveltem Rákosmentét, és már megfordult a fejem-
ben, hogy ide költözzek.

– Beszélgetésünk idején épp egy hete vette át hivatalát. Miket tart a 
legfontosabb, első lépéseknek?

– Elkészült a Hivatal átvilágítása, ennek alapján lesznek még fel-
adataink, amelyek keretében a szervezeti és személyi kérdéseket is 
át kell tekintenünk. Meg kell újítani a belső munkaszervezést, javítani 
az információáramlást. Szükséges újra bevezetni az irodavezetők és 
hivatali vezetők rendszeres munkaértekezletét, át kell gondolni a bel-
ső munkaszervezési utasításokat is.

Dr. Nagy István jegyző úr betegsége miatt 15 hónapja nem volt ve-
zetője a hivatalnak, s bár a szakmai munkát az aljegyző asszony kivá-
lóan irányította, a választások után keletkező szinte természetesnek 
mondható bizonytalanságot még inkább fokozta az elsőszámú veze-
tő hiánya. Ezért azt szeretném, ha a szervezeti és személyi kérdése-
ket mielőbb lezárnánk és nyugalom költözne a házba.

– Az ügyintézésre betérő polgárok érzékelnek majd valamit az új 
jegyző munkába állásával?

– Mindenképp szeretném, hogy az itt élők érezzék a változást, 
az ügyintézők még kedvesebbek legyenek, és az ügyintézés gyor-
sabb legyen. Polgármester úr mondta tréfásan a megválasztásom 
után, hogy folytatódik a kerületben a generációváltás, hisz mindket-
ten 1974-es születésűek vagyunk. Új színt kell hoznunk a munkába, 
fiatalos lendülettel kell a kerület ügyeit intéznünk.

Dudás László

AZ MSZP KÖZLEMÉNYE. Dr. Benkő Péter és Papp Péter 
Pálné önkormányzati képviselők a Magyar Szocialista 
Párt helyi szervezetének jelölése alapján, a szocialista 
és szabad demokrata szavazók bizalmából, a pártok 
listáján nyertek képviselői mandátumot. Nevezettek 
azzal a lépésükkel, hogy kiléptek az MSZP frakciójá-
ból, becsapták és cserbenhagyták választóikat és je-
lölő szervezeteiket.

Dr. Benkő Péter és Papp Péter Pálné emberi és poli-
tikai hitelességét számunkra megkérdőjelezi az a tény 
is, hogy korábban megszegték a szervezetünk felé 
írásban vállalt kötelezettségeiket. Az MSZP taggyűlése 
egyhangú szavazással etikai eljárás indítását kilátás-
ba helyezve szólította fel nevezetteket kötelezettségeik 
teljesítésére. Ez elől a jogos eljárás elől megfutamodva 
léptek ki szervezetünkből. Elnökségünk ezt az önös ér-
dekeken alapuló és megbízhatatlan magatartást elítéli, 
az érintettek magyarázkodó és minden alapot nélkü-
löző nyilatkozatait visszautasítja. Határozott vélemé-
nyünk, hogy a többség véleményét nem tisztelő és a 
demokrácia játékszabályait elfogadni képtelen szemé-
lyek távozása szervezetünkből erősíti egységünket és 
javítja kerületünkért folytatott munkánkat.

Nevezettek korábban írásos kötelezettséget vál-
laltak arra is, hogy a szocialista képviselőcsoportból 
való kilépésük esetén visszaadják mandátumukat az 
őket jelölő Magyar Szocialista Pártnak. Ezek alapján 
felszólítjuk Dr. Benkő Pétert és Papp Péter Pálnét, 
hogy önkormányzati képviselői megbízatásukról és 
önkormányzati tisztségeikről való lemondással kér-
jenek bocsánatot a Szocialista Pártot támogató sza-
vazóktól, annak érdekében, hogy az általuk bitorolt 
helyeket méltó, a kerületünkért elkötelezetten dolgozó 
képviselőkkel tölthessük be. Kijelentjük, hogy: a Ma-
gyar Szocialista Párt önkormányzati képviselőcsoport-
ja tevékenységét a baloldali értékekre alapozva, teljes 
egységben Rákosmente fejlődéséért és az itt élők bol-
dogulásáért dolgozik.      A Magyar Szocialista Párt

XVII. kerületi Szervezetének elnöksége

VÁLASZ AZ MSZP KERÜLETI ELNÖKSÉGÉNEK KÖZLE-
MÉNYÉRE. A közlemény durva hangneme, sztálinista 
stílusa utólag is igazolja az MSZP-ből való kilépésünk 
helyességét. Sajnálatos módon a párt helyi szerveze-
te mára alaposan megváltozott, s nemcsak stílusa de-
formálódott, de összetétele sem egyezik a korábbival, 
hiszen mintegy 30 tagja velünk tart, háromszor ennyi 
bojkottálja a taggyűléseket, s számos új taggal hígítot-
ták fel. Valóban pártszakadás zajlik. 

Arcátlanság az elnökségtől a választók becsapását 
emlegetni, hiszen köztudott, hogy kik követték ezt el az 
elmúlt évben. Akkor hagynánk cserben szavazóinkat, 
ha mi – akiket képviselőkké emeltek – lemondanánk 
mandátumunkról, s ezzel utat nyitnánk az önkormány-
zati választáson csúfosan megbukott helyi elnök (or-
szággyűlési képviselő) és egy hasonló társa önkor-
mányzati képviselővé válásához.

A választások óta súlyos cselekményekre utaló je-
leket fedeztünk fel. A vezetés például nem számolt el 
a képviselőcsoportnak az általa az előző négy évben 
összeadott több millió forint felhasználásával, így jog-
gal kelt bennünk a gyanú. Az etikai bizottság tárgyi-
lagos és pártatlan vizsgálatára sem számíthattunk, 
hiszen már fél éve tapasztalhattuk mérhetetlen elfo-
gultságát és alapszabály-ellenes tevékenységét.

A pártdemokrácia hiányát kifogásoló tagok távo-
zásával valóban erősödik a pártegység, nevezetesen 
a monolit egység, amely nem tűri a kritikai vélemé-
nyeket és amelyben a tagság teljesen aláveti magát 
a vezetés diktatúrájának. Az önálló gondolkodású 
párttagok kiüldözésének célját nem is titkolták, hiszen 
a múlt év szeptemberében egyik elnökségi tag – az 
elnök heves bólogatásától kísérve – kijelentette, hogy 
nem kell 160 párttag, elég 80 is. Nyilván azok, akik túl-
nyomórésze a pártszervezeten belüli országgyűlési 
képviselőjelölt-választáson a háromszor is alulmaradt 
elnökre szavaztak.

A kerületért érzett felelősségünk késztetett bennün-
ket szociáldemokrata alapszervezet létrehozására, 
hogy legyen egy tisztességes, demokratikusan műkö-
dő, valóban a kerületért dolgozó baloldali politikai erő 
Rákosmentén.

Dr. Benkő Péter és Papp Péter Pálné
önkormányzati képviselők

Szociáldemokrata frakció alakult Rákosmentén
A július 12-i rendkívüli testü-

leti ülés váratlan eseménye volt 
– legalábbis a kívülállóknak –, 
hogy Papp Péter Pálné és Benkő 
Péter szocialista képviselők beje-
lentették, kilépnek az MSZP-ből 
és annak frakciójából. Már akkor 
jelezték, hogy önálló frakciót fog-
nak alakítani. Az erre vonatkozó 
iratokat augusztus 10-én nyújtot-
ták be a polgármesteri hivatal-
ba. Így a következő testületi ülés 
munkájában már – Budapesten 
elsőként – egy szociáldemokrata 
frakció is részt fog venni, ugyanis 
a kilépés napján újjáalakult az or-
szágosan Kapolyi László vezette 
Magyarországi Szociáldemokra-
ta Párt XVII. kerületi szervezete. 
Indítékaikról, terveikről Papp Pé-
ter Pálné (képünkön) a szervezet 
titkára és frakcióvezetője nyilat-
kozott a Helyi Híreknek.

– A megalakuláskor Benkő 
Pétert választottuk elnöknek, lét-
számunk azóta folyamatosan nő, 
mert nagy az igény egy hiteles 
baloldali politikai erőre. Kilépé-
sünket elsősorban a helyi politikai 
események motiválták. A kerületi 
MSZP-ben belterjes a pártveze-
tés, úttörőcsapat szintjén irányít-
ják a szervezetet, pedig válasz-
tási pártként kellene működnie. 
Nem nyitottak a kerület lakói felé 
a vereség után. Nem tártuk fel a 

selőjéből hetet nem indított újra, 
köztük több olyan személyt is, 
akik pedig esélyesek lettek volna 
eddigi munkájuk alapján. A szö-
vetségi politika sem volt átgon-
dolva, ha például az Aranyhegyi 
Szövetséggel megegyezünk, ak-
kor ma is mi irányítjuk a kerüle-
tet, hisz összesen 323 szavaza-
ton múlt a győzelem… Be kellett 
látnunk, ebben a szervezetben 
nincs demokrácia, ezért léptünk 
ki. Nem megélhetési politikusok 
vagyunk, az elveinket képviseljük 
következetesen. Listán jutottunk 
be, de az MSZP mögül azóta el-
olvadt a tábor, a csalódott szava-

zók nem lettek jobboldaliak, csak 
nem ilyen baloldalt szeretnének. 
Nekik szeretnénk alternatívát 
nyújtani. Képviselői munkánkban 
hangsúlyozottan a nehezebb kö-
rülmények között, bérből, fizetés-
ből élők, lakótelepiek, kertvárosi 
kisnyugdíjasok gondjaival szeret-
nénk foglalkozni. Ez fog megje-
lenni testületi politizálásunkban, 
melyre a konstruktív együtt-
működés lesz jellemző minden 
szakmailag alátámasztott elő-
terjesztéssel kapcsolatban. Mi a 
szakmai munkát és nem a politi-
kai konfrontációt tartjuk előbbre. 

Dudás László

hibákat, hiába javasoltam, 
a vereség után mondjon 
le az elnökség – melynek 
Benkő Péterrel magam is 
tagja voltam –, annyival 
lett elintézve az egész, 
hogy az országos politi-
kai helyzet miatt vesztet-
tünk. Pedig több hibát is 
vétettünk: csapnivaló volt 
a kampány, nem volt igazi 
programunk, nem mond-
tuk el, mit csináltunk az 
elmúlt négy évben.  Azok 
a képviselők, akik nem áll-
tak be a sorba, önálló vé-
leményük volt, lemaradtak 
a jelöltségről. Az MSZP-
SZDSZ koalíció 17 képvi-

NYILATKOZAT-HÁBORÚ kezdődött a listán bejutott 
két képviselő kilépése után. A kapcsolatos anyago-
kat változtatás nélkül közöljük.
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